
Cladding front and windows

roof substructure
glue along the red lines

Chapel at the Sölk Pass

First cut out the windows and the door and glue them to the inside of the walls. Then glue the panes on.
Assemble the walls.
Cut and glue the bases to fit. Glue the front.
Bend the black roof parts along the lines and then glue them together.
Glue the square to the tower, then the top. The rectangular part with the cut-out towards the tower towards the house
glue, then the roof substructure.
Now glue and align the veneer parts.
The original has stained glass windows with a figure of a saint. That's why two different windows are included.

Kapelle Sölkpass
Micro Welten 02-19

Wandteile/wall parts
Verkleidung Vorderseite und Fenster Sockel/base

Fenster und Tür/ windows and door                  Scheiben/panes

Dachunterbau
an den roten Linien
verkleben

Dachteile/roof parts

Kapelle am Sölkpass

Zuerst die Fenster und das Tor ausschneiden und auf die Innenseite der Wände kleben. Dann die Scheiben aufkleben. 
Die Wände zusammensetzen.
Die Sockel passend zuschneiden und aufkleben. Die Vorderseite aufkleben.

Die schwarzen Dachteile an den Linie knicken und dann zusammenkleben.
Das Quadrat auf den Turm kleben, danach die Spitze. Das recheckige Teil mit dem Ausschnitt zum Turm hin auf das Haus 
kleben, dann den Dachunterbau. 
Jetzt die Furnierteile aufkleben und ausrichten.

Das Original hat Bleiglasfenster mit einer Heiligenfigur. Deshalb liegen zwei verschiedene Fenster bei. 
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